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EU: Nutno podotknout, že možná i 100-200 tisíc jich přijde do Evropy zcela legálně, neboť – mnozí
alespoň naoko – kolaborovali s nepřítelem, tedy s NATO. Mají tak nyní právo se do zemí okupantů
nastěhovat i se svými rozvětvenými rodinami. Všichni samozřejmě kolaborovali s okupanty
především proto, že se jednalo o velmi lukrativní výdělek a hned dna začátku zřejmě dostali příslib
pozdějšího přemístění do USA nebo Evropy.  Je předem jasné, že možná i větší část z nich to
záměrně hrála na obě strany, tedy ve skutečnosti jsou na straně Talibánu. Zcela legálně tak dojde k
tomu, že si země NATO (včetně ČR) přivezou do svých zemí tisíce Talibánců.

Přitom je zde poměrně slušný výběr muslimských zemí, kam by mohli být tito Afghánci umístěni, aniž
by zvýšili bezpečnostní riziko evropských zemí a především, aniž by byli v některých zemích
zásadním článkem k urychlení budoucí islamizace Evropy.

Sybille Schnehagemová, známá německá humanitární pracovnice v Afghánistánu, nyní uvádí, že do
Evropy se v blízké budoucnosti dostanou miliony Afghánců.  “Lze předpokládat, že v dohledné
budoucnosti se do Evropy dostane až tři miliony Afghánců,” řekla Schnehagemová německé televizní
stanici WDR.

Tato situace se hodí zejména těm, kdo tak dlouho tlačí na urychlení výměny evropských obyvatel a
na islamizaci našeho kontinentu. A to se ještě vůbec nehovoří o tom, že velmi podobná situace je
aktuálně v Mali, kam naše loutková vláda vyslala vojáky v zájmu cizí mocnosti, v tomto případě
Francouzů. Jenže už nyní dochází k tomu, že mnozí místní “kolaboranti” s okupanty si stěžují na to,
že jsou ohroženi v oblasti působícím Islámským státem.

Jen málokdo tuší, že Mali je – podobně jako je tomu i v několika dalších afrických státech v oblasti –
ovládáno zčásti tzv. “africkým” ISIS. A právě to bude zřejmou výmluvou k tomu, aby byli v budoucnu
Malijci ve velkém přiváženi do Evropy podobně, jako nyní Afghánci. Už tedy chápete hlavní účel
oněch misí, jichž se také jako správní lokajové účastníme? Islámské bojůvky v daných lokalitách
neoslabují, ale předpokládám, že tamní zásoby zlata, diamantů a uranu jsou vojáky velmi dobře
střeženy podobně, jako tomu bylo v Afghánistánu v případě opiových polí.
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V islámském Mali se podobně, jako v Afghánistánu žije téměř jako ve středověku. Také tento
středověk se brzy postěhuje do Evropy.

Za dobu působení vojsk NATO v Afghánistánu se tam několikanásobně zvýšila pěstební plocha
opiového máku, z něhož se vyrábí heroin, zatímco Talibán posílil. Věřím, že nerostné bohatství Mali
již v hojném počtu proudí do Francie, zatímco ISIS v zemi posiluje…

Afghánci a Malijci možná nebudou do budoucna jedinými “legálními migranty”, kteří se dostanou do
Evropy. Otázka je, kde ještě se bude “bojovat” v zájmu cizích mocností…


